
Her er beretning fra Basketball afdelingen: 

 

Det meste af basketball sæsonen gik desværre i vasken på grund af Covid 19. For seniorholdet betød det, at 

træningen sluttede ultimo november, lige før sæsonen for alvor skulle igang med kampe i serie 1. Ungdom 

kunne fortsætte lidt længere. 

 

I håbet om at kunne åbne op igen efter nytår, måtte vi desværre sande, at det ikke var tilfældet og at 

indendørs idræt i det hele taget blev hårdt ramt. Dog kunne vi se at ungdomsårgangen i starten af året 

havde vokseværk og stor tak til Christian for den store indsats samt de frivillige der trådte til for at træne de 

mange unge. På seniorsiden formåede vi at holde det samme antal deltagere på godt 15 seniorer i starten 

af året. Her skal der lyde en tak til Mads Bonde som stod for træningsprogrammet. 

 

Til slut stiller jeg ikke op til genvalg efter 5 sæsoner som formand for klubben. Tiden er desværre ikke 

længere til det. Jeg er dog så heldig, at Mads Bonde i samarbejde med Jasmin Gusic har takket ja til et år 

som formænd, såfremt de bliver valgt. Tak til alle for et godt samarbejde og ikke mindst til vores kasserer 

Aksel Brun. 

 

Hilsen 

Torben 

 


